
Zápis 
ze schůze představenstva SVPZP, konané dne 14.9.2010 v Proma Reha, Č. Skalice 

 
 

Přítomni:  Dvořáková, Adlová, Tichá, Tichý + organizátor Jakubský 
Omluveni: Krůdlová, Kotíková, Jura 
 
1. Příprava jednání s Asociací: 
1.1 Představenstvo pověřuje ing. Tichého zastupováním SVPZP při všech  jednáních  Asociace. 
1.2 Nejbližší schůze Asociace je 23.9. v Č. Budějovicích. Tichý informoval o svém předběžném jednání 

s dr. Kopečkem o možnostech sloučení/vytvoření zvl. sekce/ apod. ve smyslu našeho jednání 
v Černošicích. 
Konstatováno, že většina velkých firem nepracuje se zdrav. pojišťovnami, jde o specifickou činnost 
„našich“ čl. firem (výdej na poukaz). Asociace chce být informována o souč. stavu SVPZP – 
přednese ing. Tichý 23.9. 
Závěr: Adlová zašle stručné teze k jednání v Č.B. –všem; Tichý bude vyvíjet aktivity 
tak, aby pokud možno bylo získáno jednoznačné stanovisko Asociace k začlenění 
SVPZP v r.2011 jako celku. Představenstvo zastává názor, že v této fázi nelze řešit 
případné spory jednotl. firem (Proma Reha x Linet*/), ale převést SVPZP jako celek. 
 

2. Další aktivity: 
2.1 VZP – Dvořáková informovala o posledních jednáních  s VZP – ing. Jelínkem s tím, že dle VZP jde 

o 
pracovní skupinu č.4 . Cílem je sjednocení názvosloví v číselníku, event. kategorizace (daleká 
perspektiva), 
revize číselníku jako celku. Dvořáková hodnotí jednání jako pozitivní snahu o další spolupráci. 
Termín další schůzky zatím nebyl stanoven. 

2.2 MZd  - konstatováno, že došlo k  org. změnám (povolebním); předpokládáme spolupráci při event.  
Standardizaci (o které se pořád mluví). 

2.3 Webové stránky – perspektiva : v souč. době bude pí Karešovou doplněna informace ze schůzí  
představenstva (úprava Tichý). Další vývoj/zánik bude předmětem jednání čl. schůze.  

2.4 Čl. schůze/VH – se bude konat 30.9.2010, Ostrovačice,  pozvánky rozeslala pí Karešová .  
 
3. Info hostitele: 

Z. Jakubský seznámil účastníky s historií firmy i se současnými problémy. Provedl je i provozy a  
to jak v Č. Skalici (showrooms), tak i výrobou v Meziměstí. Vyjádřil stanovisko, že pokud by účast 
jeho firmy narušovala součinnost s Asociací (viz Linet), od členství odstoupí. Účastníci se 
nedomnívají, 
že takové řešení bude nutné – spor nebyl dosud rozhodnut a navíc na kolektivním členství  SVPZP 
v Asociaci se nic nemění. 
Účastníci velice děkují p. Jakubskému + kolektivu za vzorně a srdečně připravené zasedání i za 
otevřený 
přístup k současným problémům.  
 
Zapsala:Adlová 
14.9.2010 
 
 


